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'Jesteśmy na Podbeskidziu. Tutaj jedynką na liście jest Andrzej Marszałek, który jest
gwarantem, że będzie w sposób skuteczny zabiegał o sprawy tego regionu...'

„Jesteśmy na Podbeskidziu. Tutaj jedynką na liście jest Andrzej Marszałek, który jest gwarantem, że będzie w sposób
skuteczny zabiegał o sprawy tego regionu. Ma doświadczenie, ma wiedzę i serce, bo udowodnił to pracując na rzecz
organizacji pozarządowych i działając charytatywnie. Ma mocny charakter, dzięki któremu nie odpuszcza. Warto
głosować na Andrzeja Marszałka” Wojciech Olejniczak

Każdy, kto choć raz spotkał Andrzeja Marszałka, powie, że to człowiek energiczny i uśmiechnięty. On sam mówi, że
taka postawa to wynik samodyscypliny i silnego charakteru. Gdybym miał się opisać w dwóch słowach,
powiedziałbym, że jestem człowiekiem czynu, a szerzej: góralem, przedsiębiorcą i społecznikiem. Odkąd sięgam
pamięcią – uczestniczyłem w wielu przedsięwzięciach społecznych. Zostałem odznaczony min. Srebrnym Krzyżem
Zasługi, Medalem Komisji Edukacji Narodowej za szczególne zasługi dla oświaty i wychowania czy Złotą Odznaką
Honorową za zasługi dla województwa śląskiego.

Od lat walczę o poprawę jakości usług medycznych. Nie zgadzam się na prywatyzację szpitali. Jestem za tym, by
powołać nowe regionalne fundusze, które będą rozumiały potrzeby mieszkańców i znały lokalną sytuację, a nie
przeliczały wszystko według słupków i dopasowywały dofinansowanie do statystyki. To nie liczby są ważne, ale
ludzie.

Zamierzam walczyć o:

1. publiczną i bezpłatną służbę zdrowia,

2. likwidację NFZ i stworzenie regionalnych kas ubezpieczeniowych,

3. przywrócenie instytucji szkolnego lekarza, stomatologa i pielęgniarki, aby zapewnić opiekę i profilaktykę dzieciom
i młodzieży,

4. wprowadzenie maksymalnego rocznego limitu wydatków na leki, po przekroczeniu którego pacjent będzie miał
prawo ubiegania się o zwrot pieniędzy,

5. monitorowanie kolejek do specjalistów oraz o godziwe warunki pracy i płacy dla pracowników sektora ochrony
zdrowia.

Jako wasz reprezentant chciałbym również skoncentrować się na rozwoju ekonomicznym Podbeskidzia, a
także na rozwoju sportu i turystyki – dziedzin tak ważnych dla naszego regionu.

1. chcę tworzyć atrakcyjne warunki dla inwestorów,

2. będę walczył o utworzenie na Podbeskidziu specjalnych stref ekonomicznych, dzięki którym nasz region będzie
mógł pozyskiwać nowych inwestorów, to przecież kolejne, tak potrzebne miejsca pracy w regionie.

Poprzez te konkretne działania chcę promować Podbeskidzie na arenie kraju i poza jego granicami.
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